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Datum: 2024-08-29 
Diarienummer:  

ENKEL FRÅGA 
Kommunfullmäktige 

    

Enkel fråga till ordförande i Natur- och Stadsmiljönämnden 
Henrik Juhlin (C) avseende mer medborgarvänlig parkering 

Under våren och sommaren har vi liberaler nåtts av många 
medborgarsamtal där man som invånare och bilist i Huddinge ger uttryck 
för en mer aggressiv bötfällning. Till exempel har parkerande med två hjul 
utanför asfalten i villaområden som Sjöängen och Myrängen bötfällts på ett 
mycket omfattande och systematiskt sätt.  

Från Liberalernas sida är det viktigt att Huddingeborna känner till och är 
välinformerade om de parkeringsregler som gäller samt att 
bötfällningsinsatser inte upplevs som för rigorösa då vi tror att de kan bli 
kontraproduktiva. Liberalerna vill att det ska vara enkelt att göra rätt. 

Mot bakgrund av ovan vill vi ställa följande frågor: 

Vilka är skälen bakom den hårdare bötfällningen? 

Vilka möjligheter finns att klassificera om bostadsområden som idag 
betraktas som tätbebyggda för att underlätta för parkering i villaområden? 

För Liberalerna 

 

Bo Källström 

 

 


